



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع
CONSTRUCTION MATERIALS INDUSTRIES S.A.O.G.

تم إكمال النصاب القانوني لإنعقاد الجمعية العامة غير العادية بتاريخ 2020/06/09 م وبواسطة تقنية الوسائل الصوتية والمرئية من خلال منصة شركة مسقط للإيداع والمقاصه الإلكترونيه وبنسبة حضور 76.15% (بعدد أسهم 64,751,541 سهم من إجمالي 85,000,000 سهم)

فيما يلي القرار المتخذ خلال اجتماع الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 2020/06/09 م :-

- تم الموافقة بالأجماع على تعديل النظام الأساسي للشركه وفق متطلبات قانون الشركات التجاريه والصادر بالمرسوم السلطاني رقم 2019/18 .

أمين سر الاجتماع

أحمد عوده



The quorum for the extraordinary general assembly was held on 09/06/2020 and by audio and video technology through the Muscat Depository and Clearing Co. Electronic platform, with an attendance rate of 76.15% (with 64,751,541 shares out of a total of 85,000,000 shares)

The following is the decision taken during the Extraordinary General Assembly meeting held on 09/06/2020:-

- It was unanimously approved to amend the articles of association of the company in accordance with the requirements of the Commercial Companies Law issued by Royal Decree No. 18/2019

Meeting Secretary
Ahmad Odeh .

